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UCHWAŁA Nr 85tV11!7/2015

Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna

z dnia 29 kwietnia 2015 r.

w sprawie przekazania Wojewodzie Mazowieckiemu w Warszawie do

rozpatrzenia skargi radnego Cezarego Żeglińskiego na Przewodniczącego

Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o

samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2013r. poz. 594 z późn. zm.) w związku z art.

229 pkt 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania

administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2013r. poz. 267 z późń. zm..) Rada Miejska

Konstancin-Jeziorna uchwala, co następuje:

Przekazuje Wojewodzie Mazowieckiemu do rozpatrzenia skargę radnego Cezarego

Żeg1hskiego na Przewodniczącego Rady Miej skiej Konstanc in-Jeziorna w przedmiocie

przekroczenia i nadużycia kompetencji poprzez złamanie ustawy o samorządzie gmiirnym i

wynikającego z niej Regulamin Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna (skarga w załączeniu).

Zobowiązuje Przewodniczącego Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do przekazania skargi i

zawiadomienia skarżącego o przekazaniu skargi.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



UZASADNIENIE

do uchwały Nr 85/VII/7/2015 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z

dnia 29.04. 2015 r. w sprawie przekazania Wojewodzie Mazowieckiemu w

Warszawie do rozpatrzenia skargi radnego Cezarego Żeglińskiego na

Przewodniczącego Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

W dniu 2 kwietnia 2015 roku do Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna wpłynęła
skarga radnego Cezarego Żeglińskiego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w zakresie
przekroczenia lub nadużycia kompetencji podczas odbywającej się w dniu 25 marca 2015
roku VI sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna poprzez wielokrotne złamanie ustawy o
samorządzie gminnym i wynikającego z niej Regulaminu Rady Miejskiej Konstancin

C Jeziorna, który stanowi załącznik nr 5 do Uchwały nr 141fV1/14/201 1 z dnia 13 września
2011 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej pismem z dnia 7 kwietnia 2015 roku znak BRM
0004.39.2015 wystąpił do Burmistrza Gminy z prośbą o sporządzenie przez radcę prawnego
Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna opinii prawnej dotyczącej formy dalszego
procedowania w zakresie skargi złożonej przez radnego Cezarego Żeglińskiego.

W dniu 22 kwietnia 2015 roku pismem z dnia 21 kwietnia 2015 roku znak
BP.1610.165.2015 do Przewodniczącego Rady Miejskiej została przekazana opinia prawna
sporządzona przez radcę prawnego Iwonę Czoharę, z której wynika iż podmiotem właściwym
do rozpatrzenia skargi na działalność Przewodniczącego Rady jest Wojewoda. co wynika
wprost z treści art. 229 pkt. 1 Kodeksu postępowania administracyjnego. Zatem skargę na
Przewodniczącego Rady należy potraktować jako skargę dotyczącą pracy rady. Aktem
przekazującym powyższą skargę jest uchwała, bowiem jest to jedyna forma prawna działania
organu kolegialnego.

W związku z powyższym niezbędne jest podjęcie stosownej uchwały.
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SKARGA

Chciałbym złożyć na Pani ręce skargę na Przewodniczącego Radny Miasta i Gminy KonstancinJeziorna, który podczas odbywającej się VI Sesji Radny Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna w dniu25.03.2015 r. rozpoczętej o godz. 10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta Gminy Konstancin-Jeziornaprzy ul. Świetlicowej 1, wg mnie, wielokrotnie złamał ustawę o samorządzie gminnym i wynikający z
niej Regulamin Radny Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna, który jest załącznikiem nr 5 do Uchwały
nr 141/VI/14/2011 z dnia 13 września 2011 r. przekraczając lub nadużywając swoich kompetencji.

Podczas pkt-u III zaplanowanego porządku obrad - Przyjęcie porządku obrad, /ok. 12 min sesji/
Pan Przewodniczący, po wprowadzeniu proponowanych przez siebie zmian, które były następstwem
złożonych przez Pana Burmistrza: autopoprawki, wprowadzenia nowej uchwały oraz dołączenia
nowej skargi przegłosował wprowadzenie swoich poprawek. Następnie, jak to w regulaminie jest
przewidziane, zapytał się, czy ktoś jeszcze zgłasza o zmianę porządku obrad. Po otrzymaniu głosu,
zgłosiłem wniosek o brzmieniu:

O WYCOFANIE Z PROJEKTU PORZĄDKU OBRAD UCHWAŁ DOTYCZĄCYCH STREFY A W TAKICH ILOŚCIACH,JAKO WZBUDZAJĄCE OBAWY SPOŁECZNE O PRZYSZŁOŚĆ STREFY A, A TYM SAMYM I PRZYSZŁOŚĆUZDROWISKA. MOGĄ ONE BYĆ PRETEKSTEM DO, WÓWCZAS UZASADNIONYCH, LICZNYCH WYSTĄPIEŃINNYCH M IESZKAŃCÓW TEJ STREFY, WYKORZYSTUJĄC TEN FAKT JAKO PRECEDENS.

Pan Przewodniczący RadyAndrzej Cieślawski stwierdził autorytatywnie, że nie mam prawa składać
takiego wniosku i nie będzie on głosowany. Pan Burmistrz potwierdził, że nie wycofuje uchwał.
Wówczas poprosiłem o poradę prawną panią prawnik gminy. Stwierdziła ona również, że nie mam
takiego prawa. Pan Przewodniczący rozpoczął procedurę głosowania nad porządkiem obrad bez
głosowania mojego wniosku. Według mnie, złamał on pkt. 2 paragraf 12 w rozdziale: Zasady
obradowania Regulaminu Radny Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna, nie przegłosowując mojego
wniosku, który mówi:



Podobne sytuacje miały miejsce przy składaniu wniosków przez radnych: JadwigęMagdziarz, Alfredę Konopkę i Tomasza Nowickiego. Wg mnie Przewodniczący Rady nie jestuprawniony do ustalania i oceny składanych wniosków, które mają być głosowane. Podyskusji formalnie należy się zapytać: czy radny-a wycofuje wniosek —po wycofaniu lubpotrzymaniu go — powinno się głosować lub można przejść do innego tematu.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej skargi, opierając się jednak na niezależnej opinii prawnejprawnika specjalizującego się w samorządowym prawie administracyjnym, która jednoznacznieokreśli:

1. Czy został naruszona ustawa o samorządzie gminnym i tym samym regulamin prawamiejscowego, czyli Regulamin Radny Miasta i Gminy Konstancin-)eziorna. Proszę oodpowiedź, czy mogło to mieć wpływ na prawomocność sesji. Proszę również o wskazaniekonsekwencji lub braku konsekwencji z tym związanych.
2. Czy w związku z tym, że nie odczytałem interpelacji na sesji, termin odpowiedzi i publikacjiw BIP-le może nastąpić dopiero po odczytaniu jej na kolejnej sesji, czy też, nabrała, mimoto, mocy prawnej z datą jej złożenia w biurze rady, czyli z dniem 25.03.2015 r.
3. Czy nie zachodzi, w tym przypadku, uzasadnione podejrzenie, iż reakcja PanaPrzewodniczącego na mój wniosek o zdjęciu z porządku Sesji Rady Miejskiej uchwałdotyczących mpzp. ze strefy A, była wynikiem faktu, że zdecydowana większość z nich,pokrywa się okręgiem wyborczym nr 11, który reprezentuje Pan Radny Andrzej Cieślawski.Czy nie zachodzi podejrzenie tzw. konfliktu interesu /nie neguję prawa do realizacjipowyborczych zobowiązań radnego/ lub nadużycia stanowiska przewodniczącego rady doosiągnięcia swojego celu.

Informuję również, że jeszcze w dniu 24.03.2015 r. złożyłem na ręce Pani PrzewodniczącejKlubu Konstancin Jutra — Porozumienie Obywateli Konstancina-Jeziorny, swoją rezygnację zniego.

Proszę o sprawdzenie tego faktu i zawarcie tego w swoim orzeczeniu, jeśli może mieć tojakikolwiek związek.

Uważam, że Pan Przewodniczący, mając już prawie cztery i pół roku doświadczenia w roliprzewodniczącego rady miejskiej, nie powinien robić takich podstawowych błędów. Mogło by się(..) nasuwać przypuszczenie manipulacji obradami rady miejskiej.

Proszę o odpowiedź pisemną na moją skargę wraz z załączoną opinią prawną.

Proszę o rozpatrzenie mojej skargi w trybie pilnym tj. przedstawienia jej na najbliższej sesji w dniu.29.04.2015 r.— regulamin Komisji nie określa terminu rozpatrzenia skargi.

Z wyrazami szacunku —

Ż1.04.2015 r. Cezary Zegliósi

ZAŁĄCZN 1K:

1. Jako załącznika proszę użyć nagrań z Vi Sesji Radny Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna, któraodbyła się w dniu 25.03.2015 r., rozpoczętej o godz. 10-tej, w sali posiedzeń Urzędu Miasta iGminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Świetlicowej 1.


